
OSNOVNA ŠOLA MATIJE VALJAVCA PREDDVOR 
SVET ZAVODA 
Šolska ulica 9 
4205 PREDDVOR 
 

Zapisnik 
 

12. redne seje Sveta zavoda, ki je bila 29. februarja 2024 ob 18.00 v gospodinjski 
učilnici. 

 
DNEVNI RED: 

 
1. Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta zavoda (predsednica) 
2. Obravnava in potrditev Popisa 2023 (računovodkinja) 
3. Predstavitev, obravnava in sprejem Poslovnega poročila vrtca in šole (pomočnica 

ravnatelja za vrtec, ravnatelj) 
4. Predstavitev, obravnava in sprejem Računovodskega poročila (računovodkinja) 
5. Seznanitev in potrditev Finančnega načrta za leto 2024 (računovodkinja, ravnatelj) 
6. Redni inšpekcijski nadzor (ravnatelj 
7. Ocenjevanje delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2023 (predsednica) 
8. Razno 

 
PRISOTNI:  g. David Zorman, g. Marko Šifrar, g. Matic Štefan, ga. Maja Šenk Zidar, ga. Lea 
Krfogec, ga. Ana Kurnik, ga. Urška Furlan, g. Mitja Gašperlin 
OPRAVIČENO ODSOTNA: Darja Delavec 
OSTALI PRISOTNI: g. Jože Povšin (ravnatelj), ga. Ana Očko (pomočnica ravnatelja za šolo), ga. 
Suzana Delavec ( pomočnica ravnatelja za vrtec), ga. Irena Knific, računovodkinja, g. Tomaž 
Peternel (sindikalni zaupnik),  ga. Martina Gašperlin (zapisnikarica) 
 
 
Ga. predsednica je ugotovila, da je prisotno zadostno število članov in da so sklepčni, čeprav 
so tri članice podale odstopno izjavo. Predlagala je, da se spremeni dnevni red sestanka in se 
najprej obravnava njihove odstopne izjave, 7. točka (Ocenjevane delovne uspešnosti 
ravnatelja za leto 2023) pa se prestavi na naslednjo sejo. 
 
S spremembo dnevnega reda se je strinjalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
Seje sta se udeležila tudi g. Rok Roblek, župan občine Preddvor, in g. Jože Cuderman, 
podžupan občine Preddvor. Ko ju je predsednica seznanila, da nimata glasovalne pravice 
(Poslovnik o delu Sveta zavoda, 9. Glasovanje in vzdrževanje reda na sejah Sveta zavoda, 21. 
člen), sta sejo zapustila, čeprav ju je ravnatelj povabil, da ostaneta. 
 
Župan je ob odhodu povedal, da so z občine posredovali  pripombe glede finančnega poročila 
(vprašanja, odgovori, podvprašanja), ki so bile naslovljene na vse člane Sveta zavoda. Člani se 
s tem niso strinjali, saj vsi niso prejeli teh pripomb. 



Ga. predsednica je pojasnila, da je bilo županovo elektronsko sporočilo naslovljeno na 
tajništvo, ravnatelja, pomočnico ravnatelja za vrtec, predsednika Sveta staršev, predsednico 
Sveta zavoda, računovodkinjo in podžupana 28. februarja ob 0.32.  
 
Na zastavljena vprašanja je dvakrat odgovorila računovodkinja, in sicer 28. (9.23)  in 29. 
februarja (13.21). 
 
 

1. Ugotovitveni sklepi o odstopu  
 

Ga. Lea Krfogec je pojasnila, da je na osnovi 9. člena Poslovnika o delu Sveta zavoda potrebno 
oddati odstopno izjavo najmanj 7 dni pred pričetkom seje Sveta zavoda, zato sta bili dve 
odstopni izjavi posredovani pravočasno, ena pa ne. 
 
Predlagala naslednje ugotovitvene sklepe: 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/1 
Člani Sveta zavoda ugotavljajo, da je članica ga. Nadja Odar, predstavnica Sveta staršev, 
podala odstopno izjavo dne 22. 10. 2023, zato ji mandat v Svetu zavoda na podlagi njene 
odstopne izjave preneha 29. 2. 2024. 

 
Z ugotovitvenim sklepom se je strinjalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/2 
Člani Sveta zavoda ugotavljajo, da je članica ga. Ivka Sodnik, predstavnica občine 
Preddvor, podala odstopno izjavo dne 17. 2. 2024, zato ji mandat v Svetu zavoda na 
podlagi njene odstopne izjave preneha 29. 2. 2024. 

 
Z ugotovitvenim sklepom se je strinjalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 

 

SKLEP 2021-2025/12RS/3 
Člani Sveta zavoda ugotavljajo, da je članica ga. Darja Delavec, predstavnica občine 
Preddvor, podala odstopno izjavo, a ne pravočasno, zato ji bo mandat prenehal, ko bomo 
prejeli njeno pisno odpoved. 

 
Z ugotovitvenim sklepom se je strinjalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 

 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/4 
Člani Sveta zavoda sprejemajo sklep o začetku postopka za imenovanje oz. izvolitev 
nadomestnih članov Sveta zavoda: 

- enega predstavnika s strani Sveta staršev, 
- enega predstavnika s strani občine Preddvor. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 



 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/5 
Člani Sveta zavoda pozivajo ustanoviteljico zavoda, občino Preddvor, da imenuje svojega 
nadomestnega predstavnika v Svet zavoda. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 

 

SKLEP 2021-2025/12RS/6 
Člani Sveta zavoda pozivajo predsednika Sveta staršev, da imenujejo svojega 
nadomestnega predstavnika v Svet zavoda. 

 
 

2.  Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta zavoda 
 
Ga. predsednica je pojasnila, da so člani hkrati s odstopno izjavo ge. Ivke Sodnik prejeli tudi 
pripombo na zapisnik 11. redne seje glede 1. točke dnevnega reda, kjer je bilo govora o 
smiselnosti obstoja PŠ Kokra. Ker je bila ga. Ivka Sodnik na tej seji odsotna, je pisno vsem 
članom posredovala razmislek o ukinitvi PŠ Kokra. Ker iz tega sporočila ni bilo razvidno, da je 
mišljen obstoj samo 1. triletja, so člani razpravljali o obstoju PŠ kot celote. 
G. Matic Štefan meni, da zaenkrat o ukinitvi PŠ Kokra še ni potrebno razmišljati. 
Z njim so se strinjali tudi ostali člani. 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/7 
Člani Sveta zavoda so potrdili zapisnik 11. redne seje Sveta zavoda. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 

3. Predstavitev, obravnava in sprejem Popisa 2023 
 
Ravnatelj se je najprej vsem članom opravičil za nepravočasno poslane priloge za sejo. Pojasnil 
je, da imamo za 6 ur zaposleno računovodkinjo, 28 ur tedensko pa po novem dela tudi 
knjigovodkinja. 
 
Ga. Lea Krfogec je pojasnila, da so bila na Svet zavoda s strani občine Preddvor naslovljena 
vprašanja, na katera je odgovorila računovodkinja. Vprašanja in odgovore je predsednica  
predstavila na tabelskem zaslonu, računovodkinja pa jih je razložila. 
 
G. David Zorman je povedal, da so bili odgovori podani korektno in strokovno. 
 
Ga. Irena Knific, računovodja, je predstavila, kako je potekal popis za leto 2023. 
Pojasnila je, da ji glede izgube še ni uspelo pripraviti načrta sanacije. 
 
G. ravnatelj je pojasnil, da se bodo zaradi varčevanja in pokritja izgube zmanjšala 
izobraževanja in  začasno ukinili zdravniški pregledi, potrebno pa bo dvigniti tudi ceno kosil. 
 



G. Matic Štefan je predlagal, da je potrebno ugotoviti, od kje izvira minus. 
 
Ga. Ana Očko je pojasnila, da ve za dve drugi šoli in vrtca, kjer so tudi poslovali s 
primanjkljajem (težava je inflacija). 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/8 
Člani Sveta zavoda so potrdili Popis za leto 2023. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 

4. Predstavitev, obravnava in sprejem Poslovnega poročila vrtca in šole 
 
Ga. Suzana Delavec, pomočnica ravnatelja za vrtec, je povedala, da so bile vse aktivnosti 
izvedene v skladu z Letnim delovnim načrtom vrtca.  
Imeli so precej bolniških dopustov, vendar 4  % manj kot v preteklem letu. 
Odprt je bil tudi nov oddelek vrtca v Kokri, namenjen otrokom od 3. leta starosti dalje. 
Namensko so porabili tudi sredstva za investicije. 
 
G. ravnatelj je poudaril, da šola razen pisarniške opreme ni imela investicij. 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/9 
Člani Sveta zavoda so sprejeli Poslovno poročilo vrtca in šole za leto 2023. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 

5. Predstavitev, obravnava in sprejem Računovodskega poročila 
 
Ga. računovodkinja je predstavila bilanco stanja: presežek odhodkov nad prihodki znaša 
89.898 € . 
Člani so ugotovili, da je zavod posloval negospodarno zaradi rasti storitev in stroškov 
materiala. 
Sanacijski načrt bo pripravljen do 15. aprila 2024, sestanek Sveta zavoda pa bo 7 dni kasneje. 
 

SKLEP 2021-2025/12RS/10 
Člani Sveta zavoda so sprejeli Računovodsko poročilo zavoda za leto 2023. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta. 
 
 

6. Seznanitev in potrditev Finančnega načrta za leto 2024 
 
Ga. Irena Knific je predstavila finančni načrt za letošnje leto. 
 
G. ravnatelj je povedal, da bo cene kosil potrebno povišati.  
Ga. Maja Šenk Zidar je pojasnila, da je cena kosil nespremenjena že od 1. 9. 2022. 



 

SKLEP 2021-2025/12RS/11 
Člani Sveta zavoda so potrdili Finančni načrt zavoda za leto 2024. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
 
 
 
 
 

7. Redni inšpekcijski nadzor 
 
G. ravnatelj je pojasnil, da je inšpektorica pregledala Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda. 
Potrebno je bilo narediti določene popravke, vendar sta popravljena in dopolnjena 
dokumenta vsebinsko zelo podobna prvotnima dokumentoma. 
Poudaril je, da je večino dela opravila ga. Erna Meglič, s spremembami pa se je strinjala tudi 
inšpekcija.  
Po pregledu dokumentov na Svetu staršev bomo omenjena dokumenta obravnavali in sprejeli 
na naslednji seji 14. 3. 2024. 
 
 

8. Razno  
 
Člani niso imeli vprašanj. 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Seja Sveta zavoda je bila zaključena ob 19.35. 
 
 
zapisnikarica:                                                                                                   predsednica Sveta zavoda: 
Martina Gašperlin                                                                                                                    Lea Krfogec 


